

Hi Esra

'm Ysavo and participate in the "Hug-Learn" project Emilio Santisteban.  
and settle for a band you like, and which I do fusion music, combine flocklore my country with rock.  
Listen to your songs and really never heard rap in a language other than English or Spanish. 'm Honest I liked  
both the rhythm and the lyrics of the songs have a social conscience, is rap protest. Life is not just fun, you  
must be aware of the reality in which we live, I really liked Esra.  
I wanted to ask because the reason you chose rap as a way to show your displeasure?

I wanted to show you a very beautiful song that is known by people who come from the mountains of Peru ,  
and here in Lima which is the capital of my country the children of emigrants as I listen and sing .  
I hope you like it.

<https://www.youtube.com/watch?v=nHniibg4N3E>

Here below I will put the lyrics of the song so you can read it

I hope I answer

A hug Esra !

Man

I do not want to be the man  
drowning in her tears ,  
made sore knees ,  
who bow to the tyrant .

I want to be like the wind  
Walking continents  
and raze many evils ,  
crash them into rocks .

I do not want to be the executioner  
blood that stains the world  
or start hearts  
who loved justice,  
who sought freedom.

I want to be the brother  
giving hand to the fallen  
and embraced tightly  
overcome enemies worlds  
conquer worlds that oppress .

FUGA

Why live cholita deception,  
words which secrete poison,  
actions that torment the world  
only by your whims money  
only by your whims , wealth.

---

Hola Esra

soy Ysavo y participo en el proyecto "Abraza- Conocer" de Emilio Santisteban.  
y conformo un grupo musical al igual que tu, y en la cual hacemos música fusión, combinamos el folklore  
de mi país con el rock .

Escuche tus canciones y la verdad que jamas escuche rap en otro idioma que no sea inglés o español. Soy  
sincera me gusta, tanto por el ritmo como la letra de las canciones, tienen conciencia social, es rap de  
protesta. La vida no es solo diversión, hay que estar conscientes de la realidad en que se vive, me gusta mucho  
Esra.

Quería preguntarte porque razón escogiste el rap como forma mostrar tu disconformidad?

Quería mostrarte una canción muy bella que es conocida por la gente que proviene de la sierra del Perú, y  
aquí en Lima que es la capital de mi país los hijos de emigrantes como yo la escuchamos y lo cantamos.  
Espero te guste.

Aquí abajo pondré la letra de la canción para que puedas leerla

Espero me respondas

Un abrazo Esra!

El Hombre

Yo no quiero ser el hombre  
que se ahoga en su llanto,  
de rodillas hechas llagas,  
que se postran al tirano.

Yo quiero ser como el viento  
que recorre continentes  
y arrasar tantos males,  
estrellarlos entre rocas.

No quiero ser el verdugo  
que de sangre mancha el mundo,  
ni arrancar corazones  
que amaron la justicia,  
que buscaron la libertad.

Yo quiero ser el hermano  
que da la mano al caído  
y abrazados férreamente  
vencer mundos enemigos,  
vencer mundos que oprimen.

FUGA

Para qué vivir de engaños cholita,  
de palabras que segregan veneno,  
acciones que martirizan al mundo,  
tan sólo por tus caprichos dinero,  
tan sólo por tus caprichos, riqueza.

